

فتمية لطفى لتطبيق الحسابات

Fathiya Lutfi Auditing

Chartered Accountants

محاسبون قانونيون و مدققوا حسابات



الخبرة في المحاسبة القانونية
Legal Accounting Expertise

الخبرة في المحاسبة القانونية

لدى **فتحية لطفي لتدقيق الحسابات** خبرة واسعة ومتنوعة في اعداد تقارير الخبرة الاستشارية والتي تخدم عملائنا في تدعيم المطالبات والنزاعات القضائية المقدمة أمام كافة محاكم الدولة والنيابات العامة مكتسبة منذ تأسيسها في عام 1999 سواء في:

- القضايا المدنية/ التجارية
- القضايا العمالية
- الشكاوى الجزائية

وذلك من خلال تقديم رأي فني محاسبي محايد كمستشارين مستقلين لتقديمنا الى الجهات القضائية. علاوة على تقديم خدمات تصفية الشركات وإعداد التقارير المالية المؤهلة لتقديم طلبات افتتاح اجراءات الافلاس والاعسار.

اكتسب فريقنا خبرات متراكمة في مجال اعداد التقارير الاستشارية تزيد عن 15 عاما داخل الدولة وذلك من خلال العمل على قضايا عديدة ومتنوعة لكثير من الشركات الكبرى داخل الدولة.

خبراتنا المتميزة اكسبتنا ثقة متناهية لدى أكبر مكاتب المحاماة في الدولة للتعاون وتقديم الرأي الفني المحاسبي في عديد من القضايا الهامة بالدولة.

يتمتع أعضاء فريق قسم الاستشارات المحاسبية القانونية بمكتبنا بالمام واسع بالقوانين والتشريعات الصادرة بالدولة والمتعلقة بالتعاملات التجارية وقوانين الشركات.

تمثل خدماتنا التي نقدمها لعملائنا من مكاتب المحاماة نقلة نوعية في تقديم خدمات الاستشارات المحاسبية القانونية حيث نقدم لهم حزمة من الخدمات التي تساعدكم علي تقديم خدمات افضل لعملائهم حيث نقدم لهم :-

1.خدمات الإطلاع على المستندات الخاصة بملف الدعاوي القضائية لإبداء الرأي فيه قبل تقديم الدعوى.

2.خدمات التجهيز لاجتماعات الخبراء المعينين من قبل المحكمة.

3.خدمات حضور جلسات الجمعيات العمومية لمناقشة البيانات المالية نيابة عن عملائهم.

يعمل قسم الاستشارات القانونية المحاسبية مع باقي أقسام المكتب لتقديم خدمات متكاملة لعملائنا من الشركات والافراد حيث نقدم العديد من الخدمات المهمة الاخرى والتي ضمنها :-

- خدمات الاستشارات الضريبية
- خدمات تقديم متطلبات الانشطة الاقتصادية الواقعية.
- خدمات مكافحة الاحتيال المالي واختلاس الاموال والسرقات الداخلية.

و يتشرف مكتبنا بالتعاون مع مكتب انتجربتي لخدمات المحاسبة IAS بخدمتكم من خلال التواصل مع أي من الأرقام المذكورة أدناه.

Fathiya Lutfi Auditing has wide and varied experience in preparing expertise advisory reports that serve our clients in supporting claims and judicial disputes submitted to all state courts and public prosecutions since its establishment in 1999 whether in:

- Civil / Commercial disputes
- Labor disputes
- Criminal complaints

This is done through providing a neutral technical accounting opinion as independent consultants to be submitted to the judicial authorities. In addition, companies' liquidation services and qualified financial reports are provided to submit the applications to start bankruptcy and insolvency procedures.

Our team has obtained more than 15 years of experience in the field of preparing advisory reports within the country, by working on many and varied issues for many major companies.

Our distinguished and special experiences gave us the confidence to work with the large law firms in the country to cooperate and provide technical accounting opinion to many important cases in the country.

The members of the legal accounting consultancy team in our office have extensive knowledge regarding laws and legislations issued in the country related to commercial transactions and corporate laws.

The services provided to our clients from law firms show a qualitative leap in providing legal accounting consultancy services, as we offer them a package of services that help them to provide better services to their clients, as we offer them:

1. Services of reviewing the documents related to the lawsuit to express an opinion before submitting the lawsuit.
2. Preparation services for meetings with experts appointed by the court.
3. Services to facilitate in attending general assembly's sessions to discuss financial statements on behalf of their clients.

The legal accounting consultancy department works with the rest of the office's departments to provide integrated services to our clients including companies and individuals, where we offer significant services, including:

1. Tax advisory services
2. Services that provide the requirements of Economic Substance Regulation ESR.
3. Services in connection to financial fraud, embezzlement of funds and internal thefts.

Our office in cooperation with Integrity Accounting Services (IAS) has the honor to serve you by communicating with any of the numbers mentioned below.



Mr. Mostafa Elrefaey
Managing Partner
Contact No.: +971 50 875 1805



Mr. Amr Gamea
Business Partner
Contact No.: +971 56 115 5204



Integrity
Accounting
Services

For any inquiry, please contact at

 info@iasaccounting.com

 +971 4 557 6629

 +971 50 875 1805 | +971 56 115 5204

For more details

Please see attached company profile or visit us at www.iasaccounting.com